

《单词百科:assaying是什么意思?assaying怎么发音?assaying的解释和用法》

英语单词assaying是什么意思?assaying怎么读?assaying怎么发音?简答网为您整理了assaying的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



assaying怎么读

assaying的读音:[ə 'seɪ ɪ ŋ]

assaying的意思

1、n.试金, 分析试验;

assaying的相关词组

1、assaying table 检定板;

2、fire assaying 试金学;火试金法;

3、ore assaying 矿石分析;

assaying的双语例句

1、Assaying goes: not less Sichuan (In fact, the veteran also dangerous).

俗话说: 少不入川 (其实老了也危险).

2、Method: the description, physical chemistry identity, assaying and micro-identity was used test.

方法: 采用性状、理化鉴别、含量测定、显微鉴别等法对比.

3、OBJECTIVE : To establish an HPLC method for the assaying of ephedrine hydrochloride in Xiaoerhuatanzhike tablet.

目的建立以高效液相色谱法测定小儿化痰止咳片中盐酸麻黄碱含量的方法.

4、OBJECTIVE : To establish phenol-vitriolic colorimetry for the assaying of polysaccharides in *Torreya yunnanensis*.

目的: 建立以苯酚 - 硫酸比色法测定云南榧子中多糖含量的方法.

5、This is the traditional method used in assaying the content of gold and silver samples.

这是试金法中用来测量样品金、银含量的传统方法.

6、Assaying myocardial Ang by immunoradiometry and assaying myocardial CTGF mRNA was by RT-PCR after 12 weeks.

12周末检测血糖、血脂、心肌组织血管紧张素,应用RT -PCR检测心肌CTGRmRNA的表达水平.

7、The spectrofluorimetric method is described for assaying ofloxacin in musculature of crucian, eel, carp and tilapia.

采用荧光光度法测定了鲫鱼、鳊鱼、鲤鱼和罗非鱼肌肉组织中的氧氟沙星药物残留量.

8、The spectrofluorimetric method is described for assaying ciprofloxacin in musculature of crucian, eel, carp and tilapia.

采用荧光光度法测定了鲫鱼、鳊鱼、

鲤鱼和罗非鱼肌肉组织中的环丙沙星药物残留量.

9、 A simple and sensitive RP HPLC method was developed for assaying Praziquantel (PZQ) in plasma.

本文报道简单是敏的反相高效液相(RPHPLC)法分析血浆中吡喹酮 (PZQ) 的浓度.

10、 Objective To prepare monoclonal antibody for HMGB 1 and a direct competitive ELISA for assaying serum HMGB 1.

目的制备高迁移率族蛋白B1(HMGB1)单克隆抗体和建立HMGB1的直接竞争ELISA测定方法.

以上是简答网为您整理的assaying怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于assay

ing的用法、assaying的释义

、assaying的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/assaying>

